
  

 
 

 
 

ZAPISNIK 
195. sjednice Znanstvenoga vijeća 

Instituta za filozofiju koja je održana putem Microsoft Teamsa u ponedjeljak, 
8. travnja 2021. s početkom u 11 sati. 

  
  
Prisutni: dr. sc. Luka Boršić, viši znanstveni suradnik; dr. sc. Tomislav Bracanović, viši 
znanstveni suradnik; dr. sc. Dušan Dožudić, znanstveni suradnik; dr. sc. Viktor 
Ivanković, asistent, predstavnik suradnikâ; dr. sc. Filip Grgić, znanstveni savjetnik u 
trajnom zvanju; dr. sc. Tvrtko Jolić, znanstveni suradnik; dr. sc. Boris Kožnjak, viši 
znanstveni suradnik; dr. sc. Srećko Kovač, znanstveni savjetnik u trajnom zvanju;  dr. 
sc. Martino Rossi Monti, znanstveni suradnik; dr. sc. Ivana Skuhala 
Karasman, viša znanstvena suradnica; dr. sc. Matej Sušnik, znanstveni suradnik; dr. sc. 
Petar Šegedin, viši znanstveni suradnik; dr. sc. Dario Škarica, znanstveni savjetnik; dr. 
sc. Marie-Élise Zovko, znanstvena savjetnica u trajnom zvanju; dr. sc. Jure Zovko, 
znanstveni savjetnik u trajnom zvanju  
Odsutni: dr. sc. Davor Pećnjak, znanstveni savjetnik (isprika), dr. sc. Pavel Gregorić, 
znanstveni savjetnik (isprika) 
  
Predsjednik ZV-a dr. sc. Filip Grgić konstatira da postoji kvorum.   
Predsjednik ZV-a predlaže sljedeći dnevni red:   
 

1. Ovjera zapisnika 194. sjednice Znanstvenoga vijeća, 
2. Obavijesti ravnatelja, 
3. Izmjene i dopune Pravilnika o uvjetima za reizbor na znanstvena radna mjesta, 
4. Izmjene i dopune Pravilnika o dodatnim uvjetima za izbor na znanstvena radna 

mjesta, 
5. Izvještaj povjerenstva za reizbor dr. sc. Davora Pećnjaka na znanstveno radno 

mjesto znanstveni savjetnik, 
6. Molba dr. sc. Ivana Restovića za pokretanje postupka izbora u znanstveno zvanje 

znanstvenog suradnika, 
7. Prosvjed zbog imenovanja novih članova Matičnog odbora za polja filozofije i 

teologije, 
8. Molba za priključivanjem dr. sc. Viktora Ivankovića kao suradnika na projekt 

Etika i svakodnevni život, 
9. Izbor članova Povjerenstva za izdavačku djelatnost 
10. Razno. 

 



  

 
 

Predsjednik ZV-a Filip Grgić dodaje točku dnevnog reda pod brojem 9.  
Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno.  
 
Ad 1. Ovjera zapisnika 194. sjednice Znanstvenog vijeća 
 
Zapisnik 194. sjednice ZV-a održane 1. ožujka 2021. godine  jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad 2.  Obavijesti ravnatelja 
 

• Plan klasifikacijskih i brojčanih oznaka stvaratelja i primatelja akata Instituta za 
filozofiju donesen je 1. ožujka 2021. g., čime je uvedeno klasifikacijsko 
označavanje dokumenata te je nabavljen novi software za vođenje urudžbenog 
zapisnika. 

• Stigla je Odluka MZO o isplati prve rate financijskih sredstava za programsko 
financiranje na javnim znanstvenim institutima u 2021. godini. Ravnatelj 
objašnjava da MZO Institutu periodično šalje upite o planiranim troškovima za 
određeno razdoblje te će ta tražena sredstva isplatiti i odbiti od ukupne sume 
kojom nas financiraju, a za koju ne znamo kolika je. Ove godine još nisu tražili 
od nas niti podatke kako bi odredili tu sumu, tako da još uvijek ne znamo koliko 
će to ukupno biti. Kada bude zaprimljen takav upit od MZO o planiranim 
troškovima, bit će proslijeđen voditeljima unutar institutskih projekata kako bi 
iskazali potrebe za traženo razdoblje. 

• Sklopljen je Ugovor sa SRCE-em o obradi osobnih podataka u sustavu digitalnih 
akademskih arhiva i repozitorija  DABAR. 

• Potpisan je sporazum s NSK o učlanjenju Instituta za filozofiju u Crossref 
posredništvom Hrvatskog ureda za DOI. 

• 16. ožujka 2021. Povjerenstvo podnijelo Izvještaj o radu za D. Pećnjaka u 
postupku reizbora. 

• 30. ožujka 2021. poslan zahtjev na MZO za financijsku potporu znanstvenom 
časopisu Prilozi za istraživanje hrvatske filozofske baštine. 

• 31. ožujka 2021. poslan zahtjev na MZO za financijsku potporu znanstvenom 
časopisu Croatian Journal of Philosophy. 

• Sklopljen je ugovor s  nakladničkom kućom KruZak o zajedničkom izdavanju 
časopisa Croatian Journal of Philosophy kroz četverogodišnje razdoblje, nakon 
kojega bi izdavanje časopisa u potpunosti preuzeo Institut za filozofiju. 

• Nastavljamo komunikaciju sa Sveučilištem u Calabriji i dobili smo prvu verziju 
ugovora o suradnji na projektima i u izdavačkoj djelatnosti. 

• Nastavljaju se radovi u prostorijama Instituta. 



  

 
 

• Pojavilo se pitanje iznajmljivanja dijela prostora Instituta.  Naime, Institut za 
razvoj obrazovanja iskazao je interes da unajmi pola jednog kata za svoje 
potrebe. Ravnatelj je istaknuo neke prednosti i mane te mogućnosti. S jedne 
strane, to bi mogao biti dodatni izvor zarade za Institut, a s druge strane, s 
obzirom na neriješene imovinske odnose i mogući spor s Institutom za povijest 
umjetnosti, to moguće iznajmljivanje prostora moglo bi izazvati neke probleme. 

 
Predsjednik ZV-a otvara raspravu. 
T. Jolić pojašnjava kako je ugovor sklopljen u vezi časopisa Croatian Journal of 
Philosophy na 4 godine, koje bi bile prijelazno razdoblje zajedničkog izdavanja časopisa, 
nakon čega bi časopis prešao u vlasništvo Instituta za filozofiju te smatra da je ugovor 
vrlo povoljan. 
 
Ad 3. Izmjene i dopune Pravilnika o uvjetima za reizbor na znanstvena radna mjesta 
 
Predsjednik ZV-a daje riječ predlagatelju, ravnatelju. 
L. Boršić navodi kako je nakon prošle sjednica zaprimljeno 4 prijedloga dodataka 
Izmjenama Pravilnika: T. Bracanovića, D. Pećnjaka, T. Jolića i P. Gregorića. 
Svi konstruktivni prijedlozi prihvaćeni su i uvršteni u novu verziju Pravilnika te sadašnji 
prijedlog zbog toga ima dosta izmjena. 
U oba Pravilnika o kojima se na ovoj sjednici raspravlja ujednačeno je bodovanje te su 
članci 7-12 identični. 
Ravnatelj ponovno naglašava važnost bavljenja hrvatskom filozofijom kao pitanjem od 
egzistencijalne važnosti za Institut i ističe potrebu za zaposlenjem novih znanstvenika 
koji će se isključivo ili pretežno baviti proučavanjem hrvatske filozofske baštine. 
Predsjednik ZV-a otvara raspravu. 
U raspravi sudjeluju I. Skuhala Karasman, S. Kovač, T. Bracanović, L. Boršić, F. Grgić, 
J. Zovko, M. Rossi Monti, M. Sušnik, T. Jolić i P. Šegedin. 
F. Grgić napominje kako je u međuvremenu došla odluka Nacionalnog vijeća o 
minimalnim uvjetima za reizbor tako da su ti uvjeti morali biti implementirani u ovaj 
prijedlog. 
Većina sudionika rasprave suglasna je s prijedlogom Pravilnika. 
M. Rossi Monti ukazuje na to da nedostaje bodovanje uređivanja inozemnih knjižnih 
nizova, na što da predlagači odgovaraju da se radi grešci, da će navedeno biti vraćeno 
u prijedlog te zahvaljuju na ukazanom propustu. 
M. Sušnik iskazuje nesuglasje oko čl. 5. prijedloga Pravilnika. 
 
Predsjednik ZV-a poziva na glasanje o prihvaćanju prijedloga Izmjena i dopuna 
Pravilnika o uvjetima za reizbor na znanstvena radna mjesta. 



  

 
 

Rezultati glasanja: 14 - ZA, 1 - PROTIV, 2 -  SUZDRŽAN. 
Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o uvjetima za reizbor na znanstvena radna mjesta 
usvojen je većinom glasova. 
 
Ad 4. Izmjene i dopune Pravilnika o dodatnim uvjetima za izbor na znanstvena radna 
mjesta 
 
Predsjednik ZV-a daje riječ predlagatelju, ravnatelju. 
L. Boršić navodi da je izmjena u bodovanju i naglašava da je ovaj Pravilnik sada 
usuglašen s Pravilnikom o reizboru  
 
Predsjednik ZV-a otvara raspravu. 
U raspravi sudjeluju T. Bracanović, T. Jolić, V. Ivanković i B. Kožnjak. 
Većina sudionika rasprave suglasna je s prijedlogom Pravilnika. 
T. Jolić predlaže da se bodovanje mentorstava asistentima i doktorandima promijeni iz 
maksimalno 6 u maksimalno 10 bodova, a V. Ivanković predlaže da se bodovanje 
konferencija promijeni iz maksimalno 10 u maksimalno 15 bodova, s čime je predlagač 
suglasan. 
V. Ivanković postavlja pitanje oko toga hoće li se plan bavljenja hrvatskom filozofijom 
pisati u sklopu prijave na natječaj za zapošljavanje na Institutu ili nakon zapošljavanja. 
L. Boršić pojašnjava da će se od kandidata tražiti prije zapošljavanja plan istraživanja 
hrvatske filozofije, koji neće morati biti detaljan niti normiran ni na koji način. 
 
Predsjednik ZV-a zaključuje raspravu te otvara glasanje o prijedlogu Izmjena i dopuna 
Pravilnika o dodatnim uvjetima za izbor na znanstvena radna mjesta s  izmjenama u 
članku 9. (broj bodova mijenja se iz 6 u 10), u članku 12. stavku 2. (broj bodova mijenja 
se iz 10 u 15) i u stavku 6. (ista izmjena kao i u prethodnom pravilniku). 
Rezultati glasanja: 15 – ZA, 0 – PROTIV, 2 – SUZDRŽAN. 
Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o dodatnim uvjetima za izbor na znanstvena 
radna mjesta usvojen je većinom glasova.  
 
Ad 5. Razmatranje izvještaja povjerenstva za reizbor dr. sc. Davora Pećnjaka na 
znanstveno radno mjesto znanstveni savjetnik 
 
Predsjednik ZV-a daje riječ predsjedniku Povjerenstva za reizbor D. Škarici. 
D. Škarica izvještava kako su uz njega u povjerenstvu bili B. Berčić i P. Gregorić te su 
nakon uvida u dokumentaciju zaključili da D. Pećnjak zadovoljava sve opće i dodatne 
uvjete za reizbor na znanstveno radno mjesto znanstvenog savjetnika te predlažu da mu 
se potvrdi reizbor. 
Predsjednik ZV-a predlaže glasanje. 



  

 
 

Prijedlog za reizbor D. Pećnjaka na znanstveno radno mjesto znanstvenog savjetnika 
usvojen je jednoglasno. 
 
Ad 6. Razmatranje molbe dr. sc. Ivana Restovića za pokretanje postupka izbora u 
znanstveno zvanje znanstvenog suradnika 
 
Predsjednik ZV-a obavještava članove ZV-a da je I. Restović predao molbu za pokretanje 
postupka izbora u znanstveno zvanje znanstvenog suradnika te ih poziva da predlože 
članove povjerenstva za izbor. 
S. Kovač predlaže D. Dožudića, koji je suglasan s prijedlogom, i docenticu Ines Skelac s 
Fakulteta filozofije i religijskih znanosti. 
F. Grgić predlaže S. Kovača koji je suglasan s prijedlogom. 
 
Predsjednik poziva na glasanje o prijedlogu povjerenstva u sastavu: D. Dožudić, I. 
Skelac i S. Kovač. 
Prijedlog je usvojen jednoglasno. 
 
Ad 7. Prosvjed zbog imenovanja novih članova Matičnog odbora za polja filozofije i 
teologije 
 
Predsjednik ZV-a navodi kako su izabrani novi članovi Matičnog odbora za polje 
filozofije i teologije. Podsjeća da je ZV Instituta kandidiralo neke svoje članove koji nisu 
izabrani u novi sastav, a s obzirom na kompetencije novoizabranih članova, smatra da 
je izbor protivan Zakonu o znanstvenoj djelatnosti i visokom obrazovanju te 
nepravedan prema Institutu. Predlaže da se pošalje prosvjedno pismo kojim će se tražiti 
poništenje te odluke o imenovanju te otvara glasanje o tom prijedlogu. 
U raspravi sudjeluju T. Jolić, P. Šegedin i S. Kovač koji predlaže male izmjene u tekstu 
pisma, koje predlagatelj usvaja. 
Prijedlog da se pošalje prosvjedno pismo s navedenom izmjenom usvojen je 
jednoglasno. 
 
Ad 8. Razmatranje molbe za priključivanjem dr. sc. Viktora Ivankovića kao 
suradnika na projekt Etika i svakodnevni život 
 
Predsjednik ZV-a daje riječ predlagatelju. 
Predlagatelj T. Bracanović navodi kako se V. Ivanković bavi pitanjima srodnim 
navedenom projektu te smatra da bi ga se trebalo priključiti tom projektu. 
Predsjednik ZV-a konstatira da o ovome predmetu nije potrebno glasanje te da ZV 
prihvaća priključivanje V. Ivankovića projektu Etika i svakodnevni život. 
 



  

 
 

Ad 9. Izbor članova Povjerenstva za izdavačku djelatnost 
 
Predsjednik ZV-a napominje da sadašnjem sastavu od 5 članova Povjerenstva za 
izdavačku djelatnost ističe mandat 22. travnja ove godine te da treba imenovati nove 
članove. Moli članove ZV-a da predlože 5 kandidata. 
L. Boršić predlaže Ivanu Skuhala Karasman koja taj prijedlog prihvaća. 
I. Skuhala Karasman predlaže Filipa Grgića koji taj prijedlog prihvaća. 
T. Jolić predlaže Tomislava Bracanovića koji taj prijedlog prihvaća. 
L. Boršić predlaže Borisa Kožnjaka koji taj prijedlog prihvaća. 
F. Grgić predlaže Martina Rossi Montija koji taj prijedlog prihvaća. 
 
Predsjednik ZV-a predlaže glasanje o imenovanju Povjerenstva za izdavačku djelatnost 
u sastavu: Ivana Skuhala Karasman, Filip Grgić, Tomislav Bracanović, Boris Kožnjak i 
Martino Rossi Monti. 
Prijedlog je usvojen jednoglasno.  
 
Ad 10. Razno 
 
Predsjednik ZV-a otvara raspravu. 
L. Boršić obavještava da je aktivna stranica Ljetne škole i moli kolege da podijele 
informaciju o tome. M.-É. Zovko postavlja pitanje može li se prijaviti za sudjelovanje u 
Ljetnoj školi u ulozi predavača, na što L. Boršić odgovara da može. 
D. Dožudić podsjeća da su do kraja mjeseca otvorene prijave na godišnju konferenciju 
Instituta, pa moli zainteresirane kolege da se prijave. 
T. Jolić postavlja pitanje izdavanja Godišnjaka za filozofiju. B. Kožnjak odgovara da je 
Godišnjak najčešće bio vezan za konferencije, pa kako ih nije bilo, nije bilo ni 
Godišnjaka. Nada se da će ove godine nakon konferencije biti materijala i za Godišnjak. 
 
Predsjednik zaključuje sjednicu. 
 
Dovršeno u 13 sati. 
 
 
 
Zapisničar                                                                         Predsjednik Znanstvenog vijeća 
 
 
Darija Velan                                                                        Dr. sc. Filip Grgić 
 
 


